



# Spa Kiosk

BY CONSTANCE



CONSTANCE  
Tsarabanjina  
MADAGASCAR

# THE CLASSICS

## MASSAGES

**SIGNATURE U-EXPERIENCE MASSAGE** 90 MIN **AR 300,000 (€ 100)**

A massage like no other, customized uniquely to the requirements of your body and muscles. The therapist will select techniques intuitively as required by your muscles and spend focused time on your areas of tension.

*Un massage pareil à nul autre, entièrement adapté aux besoins de votre corps et de vos muscles. Le praticien sélectionne intuitivement les techniques les mieux adaptées et se concentre sur vos zones de tension.*

Un massaggio come nient'altro, personalizzato sulla base delle richieste del tuo corpo e dei tuoi muscoli. Il terapeuta sceglierà intuitivamente le tecniche richieste dalla tua muscolatura e spenderà del tempo sulle aree di maggior tensione.

**RELAX MASSAGE** 60 / 90 MIN **AR 165,000 (€ 55) / AR 245,000 (€ 80)**

Deep slow soothing, rhythmical techniques to calm the mind and relax muscles.

*Des gestes lents et rythmés, qui apaisent en profondeur, pour détendre l'esprit et les muscles.*

Movimenti lenti e profondi, tecniche ritmiche per calmare la mente e rilassare i muscoli.

**REJUVENATE MASSAGE** 60 / 90 MIN **AR 165,000 (€ 55) / AR 245,000 (€ 80)**

Re-energize and relieve muscle tension to return flexibility and suppleness to your body.

*Redonne de l'énergie et soulage les tensions musculaires pour redonner de la souplesse à votre corps.*

Energizza e rimuove la tensione muscolare al fine di donare al corpo maggiore flessibilità.

**DETOX MASSAGE** 60 / 90 MIN **AR 165,000 (€ 55) / AR 245,000 (€ 80)**

Cleanse and ease the muscles with lymphatic drainage techniques to return tone in the body.

*Élimine les toxines et apaise les muscles grâce à une technique de drainage lymphatique tonifiante.*

Elimina le tossine e distende i muscoli grazie a tecniche di drenaggio linfatico al fine di conferire tonicità al corpo.

## BODY TREATMENTS

**EXOTIC BODY SCRUB** 45 MIN **AR 135,000 (€ 45)**

Smooth and refresh your skin with our 100% natural tropical exfoliation.

*Apaise et rafraîchit la peau grâce à notre exfoliation tropicale 100 % naturelle.*

Distende e rinfresca la pelle con un esfoliante tropicale naturale al 100%.

**AFTER SUN REPAIR WRAP** 45 MIN **AR 135,000 (€ 45)**

Soothe and nourish your skin after over exposure to the sun and environment.

*Apaise et nourrit la peau après une surexposition au soleil et en extérieur.*

Distende e nutre la pelle dopo un'eccessiva esposizione al sole.

## SPA PACKAGES

### SPA MORE SMILE MORE

The more you spa, relax, recover, rejuvenate, enjoy; the more wellness & happiness you experience. We are inspired to have you smile, both in wellness and in savings!

*Plus vous profiterez du spa pour vous détendre, vous reposer, vous régénérer et vous amuser, mieux vous vous sentirez. Voici de quoi vous donner le sourire, en conciliant bien-être et économies!*

Più utilizzi la spa, per rilassarti, tonificarti, riposarti e rigenerarti, meglio ti sentirai. Ecco qui come fare tutto ciò, risparmiando!

As from 3 | *A partir de 3* | A partire da 3 **-15%** / As from 7 | *A partir de 7* | A partire da 7 **-25%**

As from 5 | *A partir de 5* | A partire da 5 **-20%** / As from 10 | *A partir de 10* | A partire da 10 **-30%**

Conditions:

Packages valid on all treatments 45 min or more. | Discounts are non-cumulative.

*Offres valables sur tous les soins de 45 minutes ou plus. | Remises non cumulables.*

I pacchetti sono validi per tutti i trattamenti di 45 minuti o più. | Gli sconti non sono cumulativi.

For all bookings or further information, please contact the reception.  
*Pour toute réservation ou plus d'information, veuillez contacter la réception.*  
Per le prenotazioni o altre informazioni, contattare la reception.